236

The 1st Edition Drew A Total of 135 Exhibitors

土耳其伊斯坦堡螺絲展第一屆展出共吸引135家展商前往參展

Fastener Fair Turkey 2013

by Raymond Wang, Fastener World Inc. / 惠達 王瑞麟



he 1st edition of Fastener Fair Turkey was held at IFM - Istanbul Expo Centre during November 21-22, 2013. It is a fastener-specific fair and the venue is spacious with smooth traffic flow. Its grand launch attracted 135 exhibitors from 16 nations, among which are 66 exhibitors from turkey, and 21 from Italy, with others from China, US, Germany, Japan, UK, France, Spain, Poland, Switzerland, Slovenia, Croatia, India, and Turkmenistan. Fastener World Inc led twelve Taiwanese companies to the fair, including Alex Screw Industrial, J.C. Grand Corp., Home Soon Enterprise, Yi Chun Enterprise, Gem International, Wan Cheng Precise Technology, Kind-Auspice Industrial, Wan luan Enterprise, Changing Sun Metal, Chien Tsai Machinery Enterprise, San Shing Fastech Corp., and Homn Reen Enterprise. The fair went well and met expectation with positive feedback.

Istanbul spans across the Europe and Asia continents. neighboring Europe, the Middle East, and Russia. It is a crucial hub at a special geographical position within the range between the Black Sea and the Mediterranean. In terms of economic position. Turkey as one of the 20 major economic entities, a founder and member nation of OECD, and a member of EU's Custom Union, has its uniqueness and convenience in market development. The two-day Fastener Fair Turkey of the 1st edition for this year closed successfully. It is not hard to imagine the growing scale and market efficacy of the future editions. Fastener World Inc. will continue to give you scoops on this grand event.





WAN CHENG PRECIS

.C. Grand 俊良









第一屆土耳其伊斯坦堡螺絲展於2013年11月21-22日在伊斯坦堡展覽中心舉行,是一專 門針對扣件產業的展覽,展覽中心寬敞且動線規劃流暢。此次的展覽盛大舉行吸引了16個國 家共135家展商,其中土耳其廠商就有66家、義大利21家,而其他廠商分別來自中國、美國、 德國、日本、英國、法國、西班牙、波蘭、瑞士、斯洛維尼亞、克羅埃西亞、印度及土庫曼。

匯達代理的台灣廠商有禾億五金有限公司、俊良貿易股份有限公司、宏舜企業股份有限 公司、誼峻實業有限公司、上滿國際有限公司、萬丞科技有限公司、金瑞盛實業有限公司、萬 淵企業股份有限公司、長晉盛金屬有限公司、鍵財機械企業股份有限公司、三星科技股份有 限公司、宏穎企業股份有限公司及惠達雜誌社共13家廠商前往參展,會展之期間如預期圓 滿,備受肯定。

土耳其伊斯坦堡横跨歐亞大 陸,鄰近歐洲、中東與俄羅斯,是 黑海至地中海的重要樞紐, 地理位 置特殊。經濟發展上, 土耳其是世 界前20大經濟體,亦是國際組織 OECD的創始會員國之一,更是歐 盟海關同盟的一員,有其市場發展 之獨特性與便利性。2013年為期兩 天的土耳其伊斯坦堡螺絲展已於日 前落幕,在第一屆的順利舉行之下, 相信未來的每一屆會展規模與買家 市場更是備受期待的,而匯達也將 帶領您親自前往。